

SOCIÉTÉ DES NATIONS

*Recueil des Traités et des Engagements
internationaux enregistrés par le Secrétariat
de la Société des Nations.*

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Publication of Treaties and International Engagements
registered with the Secretariat of the
League of Nations.*

SOCIÉTÉ DES NATIONS

Recueil des Traités

*et des Engagements internationaux enregistrés par le
Secrétariat de la Société des Nations*

VOLUME LXXXII

1928-1929

NUMÉROS 1, 2, 3 et 4

TABLE DES MATIÈRES

	Pages
N° 1855. — Suède et Turquie :	
Echange de notes comportant un accord commercial provisoire, Angora, le 24 septembre 1928, et échange de notes prorogeant cet accord, Angora, le 26 mars 1929	9
N° 1856. — Etats-Unis d'Amérique et Grande-Bretagne et Irlande du Nord :	
Echange de notes concernant la levée réciproque du séquestre sur les biens séquestrés, dans les deux pays, en vertu des lois concernant le commerce avec l'ennemi. Londres, les 4 janvier/23 février 1927	17
N° 1857. — Espagne et Italie :	
Convention portant réglementation du régime fiscal des sociétés. Signée à Madrid, le 28 novembre 1927	27
N° 1858. — France et Perse :	
Accord provisoire réglant les relations générales entre les deux pays, signé à Téhéran, le 11 mai 1928, et échange de notes y relatif des 10 et 11 mai 1928... ..	43
N° 1859. — Danemark et Perse :	
Echange de notes comportant un règlement provisoire des relations entre les deux pays. Téhéran, le 8 septembre 1928	57
N° 1860. — Finlande et Union des Républiques soviétistes socialistes :	
Echange de notes instituant des commissaires de frontière sur l'isthme carélien. Helsinki, le 24 septembre 1928	63
N° 1861. — Finlande et Lituanie :	
Echange de notes comportant un règlement provisoire des relations commerciales entre les deux pays. Kaunas, le 6 octobre 1928	71

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Publication of Treaties and International Engagements
registered with the Secretariat of the League of Nations.*

VOLUME LXXXII

1928-1929

NUMBERS 1, 2, 3 and 4

TABLE OF CONTENTS

	Pages
No. 1855. — Sweden and Turkey :	
Exchange of Notes constituting a Provisional Commercial Agreement, Angora, September 24, 1928, and Exchange of Notes prorogating this Agreement, Angora, March 26, 1929	9
No. 1856. — United States of America and Great Britain and Northern Ireland :	
Exchange of Notes respecting the reciprocal Release of Property sequestrated in both Countries under Trading with the Enemy Acts. London, January 4/February 23, 1927	17
No. 1857. — Spain and Italy :	
Agreement regulating the Fiscal Treatment of Companies. Signed at Madrid, November 28, 1927	27
No. 1858. — France and Persia :	
Provisional Agreement regulating the General Relations between the two Countries, signed at Teheran, May 11, 1928, and Exchange of Notes relating thereto of May 10 and 11, 1928	43
No. 1859. — Denmark and Persia :	
Exchange of Notes constituting a Provisional Settlement of the Relations between the two Countries. Teheran, September 8, 1928	57
No. 1860. — Finland and Union of Soviet Socialist Republics :	
Exchange of Notes appointing Frontier Commissioners on the Carelian Isthmus. Helsinki, September 24, 1928	63
No. 1861. — Finland and Lithuania :	
Exchange of Notes constituting a Provisional Settlement of the Commercial Relations between the two Countries. Kaunas, October 6, 1928	71

	Pages
N° 1862. — Union économique belgo-luxembourgeoise et Turquie :	
Traité de commerce et de navigation, avec protocole de signature. Signés à Angora, le 28 août 1927	77
N° 1863. — Espagne et Portugal :	
Convention de limites. Signée à Lisbonne, le 29 juin 1926	95
N° 1864. — Espagne et Portugal :	
Convention pour régler l'aménagement hydro-électrique de la section internationale du Douro. Signée à Lisbonne, le 11 août 1927	113
N° 1865. — Canada et Tchécoslovaquie :	
Convention de commerce. Signée à Ottawa, le 15 mars 1928	147
N° 1866. — Pays-Bas et Suisse :	
Déclaration concernant la légalisation d'actes de l'état civil. Signée à La Haye, le 27 août 1928	153
N° 1867. — Pologne et Tchécoslovaquie :	
Protocole concernant l'échange des dossiers judiciaires. Signé à Varsovie, le 14 avril 1927... ..	157
N° 1868. — Pologne et Suède :	
Convention concernant la reconnaissance réciproque des certificats de jauge polonais et suédois, avec annexes A et B, et protocole final. Signés à Varsovie, le 22 mai 1928... ..	171
N° 1869. — Grèce et Norvège :	
Convention de commerce et de navigation, avec protocole final. Signés à Athènes, le 29 juin 1927	187
N° 1870. — Albanie et Hongrie :	
Echange de notes comportant un arrangement relatif à la navigation. Tirana, les 24 et 28 mai et 2 juin 1928	201
N° 1871. — Grèce et Hongrie :	
Echange de notes comportant un arrangement relatif à la navigation. Athènes, le 28 juin 1928	209
N° 1872. — Finlande et Norvège :	
Echange de notes relatif à l'abolition du visa des passeports entre les deux pays. Oslo, les 3 et 24 novembre 1928	215
N° 1873. — Islande et Norvège :	
Déclaration concernant l'établissement et la transmission des rapports maritimes. Signée à Copenhague, le 30 novembre 1928	223

	Pages
No. 1862. — Economic Union of Belgium and Luxemburg and Turkey :	
Treaty of Commerce and Navigation, with Protocol of Signature. Signed at Angora, August 28, 1927	77
No. 1863. — Spain and Portugal :	
Boundary Convention. Signed at Lisbon, June 29, 1926	95
No. 1864. — Spain and Portugal :	
Convention to regulate the Hydro-Electric Development of the International Section of the River Douro. Signed at Lisbon, August 11, 1927	113
No. 1865. — Canada and Czechoslovakia :	
Commercial Convention. Signed at Ottawa, March 15, 1928	147
No. 1866. — The Netherlands and Switzerland :	
Declaration regarding the Legalisation of Civil Status Records. Signed at The Hague, August 27, 1928	153
No. 1867. — Poland and Czechoslovakia :	
Protocol regarding the Exchange of Judicial Archives. Signed at Warsaw, April 14, 1927	157
No. 1868. — Poland and Sweden :	
Convention regarding the mutual Recognition of Polish and Swedish Tonnage Measurement Certificates, with Annexes A and B, and Final Protocol. Signed at Warsaw, May 22, 1928	171
No. 1869. — Greece and Norway :	
Convention of Commerce and Navigation, with Final Protocol. Signed at Athens, June 29, 1927	187
No. 1870. — Albania and Hungary :	
Exchange of Notes constituting an Arrangement regarding Navigation. Tirana, May 24 and 28, and June 2, 1928	201
No. 1871. — Greece and Hungary :	
Exchange of Notes constituting an Arrangement regarding Navigation. Athens, June 28, 1928	209
No. 1872. — Finland and Norway :	
Exchange of Notes regarding the Abolition of Passport Visas between the two Countries. Oslo, November 3 and 24, 1928	215
No. 1873. — Iceland and Norway :	
Declaration regarding the Preparation and Forwarding of Maritime Protests. Signed at Copenhagen, November 30, 1928	223